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SKUPSTINA CRNE GORE
ODBORU ZA EKONOMIJU, FINANSIJE I BUDIET

Na osnovu olana 137 st. 2 i 4 Posiovnika Skup§tine Cme Gore, Odbor za
turizann, poljoprivredu, ekologiju i prostorno planiranje, sa sjednice odr2ane 20.
decembra 2012. godine, dostavlja Odboru za ekonomiju, finansije i bucriet Skup§tine
Crne Gore, kao mationom odboru, sljedeoe
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O PREDLOGU ZAKONA 0 BUD2ETU CRNE GORE
ZA 2013. GODINU

Odbor za turizam, poljoprivredu, ekologiju i prostorno planiranje je podriao
Pred log zakona o budietu Crne Gore za 2013. godinu.

Odbor istiäe znaaaj prostornog planiranja, poljoprivrede, turizma i ekologije
za buduoi razvoj Crne Gore, uz napomenu da se, bez obzira na ekonomsku krizu i
restriktivan budiet, mora posvetiti vie painje ovim oblastima.

Navedenom mi§ljenju, koje je usvojeno sa sedam glasova „za" i pet „protiv",
prethodilo je uvodno obrazIo2enje Predloga zakona o bud2etu Crne Gore _za 2013.
godinu, koje je olanovima Odbora pru2ila pomoonica ministra finansija Biljana Soekia.

Predstavnici resornih ministarstava iz nadlefrosti ovog Odbora, Ministarstva
poljoprivrede i ruralnog razvoja Branimir Vuja6i6 i Ministarstva odr2ivog razvoja i turizma
Zoran Tornio, izIo2ili su kljuene strategijske planove, programe i projekte svojih
ministarstava za aiju realizaciju su Predlogom bucl2eta za 2013. godinu predvidena
sredstva na okvirno istom nivou kao prethodne godine.

Rasprava, u kojoj je ueestvovala veoina elanova Odbora, generalno je iskazala
dilennu i brigu da predlo2ena sredstva nijesu dovoljna za reafizaciju programskog
bud2eta za narednu godinu i odredenih aktivnosti, kao to su suzbijanje sive ekonomije
u oblasti turizma, rje§avanje problema sliva Bojane, jaoanje poljoprivrednih proizvodaea,
uvodenje poljoprivrednih kooperativa, uredenje prostora i dr. Takode, iskazana je
potreba za poveoanjem udjela sredstava za poljoprivredu, turizam i odr2ivi razvoj u
narednim bud2etskim projekcijama, aime bi se inicirao razvojni trend u ove dvije,
veoma §iroke i kompleksne, oblasti.
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Na Odboru je iznijeta i ocjena da potencijal za rast i razvoj u ovim oblastima
treba tra2iti u sektoru turistieke privrede, kao i kroz kreditne linije Investiciono- razvojnog
fonda i podsticajne projekte, kao to je projekat podr§ke institucionalnom razvoju i
jaaanju crnogorske poljoprivrede (MIDAS projekat) koji se realizuje sredstvima Svjetske
banke. Ne treba zanemariti medunarodnu pomod koja se na§oj zemlji nudi u ovim
oblastima, kroz pretpristupne, IPA fondove.

Predlo2eno je da pitanja po pojedinim temama iz ove oblasti mogu biti iznijeta na
plenumu, u cilju dobijanja detaljnijih informacija i odgovora.
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